
Kontakti ry:n hallituksen kokous 3/22 

 

Aika  torstai 17. maaliskuuta 2022 klo 18  

Paikka  Kokoushuone Weber, Uusi ylioppilastalo & Zoom-etäyhteys 

Läsnä  Arttu ”Nile” Ahmala, Eveliina Väkeväinen (poistuu ajassa 18.36 kohdassa 7), Rosanna 
Pulkkinen, Aino Sinisalo, Arttu Manninen, Jonna Rajala, Aino Kääpä (Zoom), Jonna 
Castrén (Zoom), Kaisa Naapuri, Otto Karpoff 

 

1. Kokouksen avaaminen  

Puheenjohtaja Arttu Ahmala avaa kokouksen ajassa 18.14. 

 

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

Olemme laillisesti kokoon kutsuttuja ja päätösvaltaisia.  

 

3. Esityslistan hyväksyminen 

Esityslista hyväksytään. 

 

4. Hallinto  

Keskustellaan vuosijuhlaedustusten kustannuksista. Aikaisempina vuosina Kontakti 
on korvannut 50% hallituksen jäsenen kutsuvieraslipusta ja esitetään, että toimimme 
näin jatkossakin. Hyväksytään esitys. 

Esitetään, että perustetaan tapahtumatoimikunta johon voivat liittyä kaikki halukkaat 
hallituslaiset ja virkailijat. Hyväksytään esitys. 

 

5. Kulttuuri 

Viime kokouksessa puhuttiin valokuvamuseoreissusta. Museoreissu 1.4.2022 klo 
15:15, josta FB:ssa tapahtumaluonnos valmiina. Kontakti maksaisi kaikille 
ilmoittautuneille jäsenilleen liput. E-lomakkeen kautta sitova ilmoittautuminen. 



Museokortilliset tervetulleita myös mukaan, mutta lippua tarvitsevien max. 
osallistujamäärä on 20. Tapahtuma ulos tänään tai huomenna. 

Ryhmässä kyselty jäsenistöä kiinnostavista kulttuuritapahtumista, palataan ensi 
kokouksessa tähän. Teatteri ja elokuvat näyttäisivät keräävän eniten kiinnostusta. 

 

6. Talousasiat  

Aprilliapprojen haalarimerkkeihin käytetään n. 30€. 

YKA-sopimus tehty, rahaa on tulossa 400€. Vaatii pieniä ponnisteluja meiltä, Nile 
laittaa myöhemmin hallituslaisille listan tästä. 

 

7. Opintoasiat  

Uusien sosiologian opiskelijoiden ja henkilökunnan tapaaminen 15.3. Meni hyvin ja 
tavoitti yhteensä 21 osallistujaa joista 14 opiskelijoita (9 juuri opintosuuntaan 
täsmentynyttä). Suurin osa sosiologian uusista kandiopiskelijoista osallistui 
tapahtumaan. Henkilökunnan kanssa oli mukava jutella. 

HY:n rehtori on tehnyt päätöksen erillisopinto-oikeuden myöntämisestä 
ukrainalaisille opiskelijoille, joiden opinnot ovat keskeytyneet kotimaassa. Lisäksi 
Ukrainan asukkaita ei veloiteta avoimen yliopiston kurssien käymisestä lukuvuonna 
2022-2023. Tässä tilanteessa Kontaktilla on tieteenalavastaava Eeva Luhtakallion 
mukaan potentiaalisesti rooli ja hän uskoo, että voidaan tehdä paljonkin jos/kun asia 
aktualisoituu syksyyn mennessä. 

Sosiaalitieteiden opintopalaute kerätty ja viety eteenpäin henkilökunnalle. 
Sosiologian opiskelijoiden vastausmäärä oli pieni (7 kpl), mutta saatu kuitenkin 
viitisen sivua tekstiä koottua eteenpäin lähetettäväksi henkilökunnalle. Palautteessa 
nousi esiin muutamia toistuvia teemoja, kuten liian vähäinen sosiologian kurssien 
määrä kandivaiheessa ja kursseilla opetettavien asioiden päällekkäisyys. 

Kandi- ja gradugallerioihin materiaalia maaliskuun aikana. Tästä ei olla toistaiseksi 
laitettu viestiä opintovastaavien kiireiden vuoksi. 

Sosiologian opiskelijoiden ja henkilökunnan tapaamisesta ollaan ehdotettu 
henkilökunnalle viikkoa 14, mutta odotamme vielä henkilökunnan omia ehdotuksia 
päivämääräksi. Kontakti on lupautunut tapahtumaan mukaan järjestelyavuksi, kuten 
ruoan esille laittamiseen yms. 

Pyritään vaikuttamaan etä-/lähiopetustilanteeseen. Korona vaikuttaa edelleen ja 
opiskelijat joutuvat olemaan pois kursseilta. Tällaisenaan on 
yhdenvertaisuusongelma, kun kaikki eivät pysty vallitsevassa koronatilanteessa 



osallistumaan lähiopetukseen. Tulisi pitää huolta siitä, että kursseilla olisi 
mahdollisuus etänä suorittamiseen. Jotkut opintovastaavat olivat jo saaneet asiasta 
palautettakin opiskelijoilta. Olemme suunnittelemassa reaktiota asiaan 
opintovastaavien taholta. 

 

8. Web- ja tiedotusasiat  

Sociology Talks tapahtumaa on mainostettu henkilökunnan pyynnöstä 
somekanavissa. Seuraavat tapahtuman päivämäärät: 14.4., 5.5. ja 9.6. 

 

9. Tilat  

Kontaktin klusterin siivousvuoro viikolla 17 Stydin ja Stigman kanssa. Eve hoitaa 
koordinoinnin Stydin ja Stigman kanssa ja tekee Doodlen. 

Hissirempasta: toukokuun alussa pitää mahdollisesti alkaa siirtää tavaroita, tästä 
tulee tietoa myöhemmin. Purkutyöt pyritään tekemään elokuun loppuun mennessä, 
mutta saattaa venyä. Syys-joulukuu hissin ja wc-tilojen rakentamista. 

Alina-salin varauskierros syksylle viivästyy. 

Klixin aukioloajat palanneet normaaliin, joten pääsemme vihdoin suunnittelemaan 
pullaperjantain järkkäämistä. 

 

10. KV ja suhteet  

Ei kokoukseen tuotavaa. 

 

11. Yhdenvertaisuus 

Yhdenvertaisuuspäivälle ei ole vielä saatu päivämäärää. Ei muuta kokoukseen 
tuotavaa. 

 

12. Ympäristö 

Ei kokoukseen tuotavaa. 

 



13. Tapahtumat ja virkistys  

Tulevat tapahtumat: 

Kontakti <3 Sosiologipäivät. Katsotaan Kuppalassa streamia ja keskustellaan 
sosiologiasta poolokaulusten puristamatta klo 11-14. Eve on luvannut hoitaa 
valkokankaan yms. tarvittavat. Keskustellaan ruokatarjoiluista tapahtumassa, sillä 
osuu juuri lounasajalle. Taloudenhoitajan siunauksella päätämme käyttää hieman 
rahaa tarjoiluiden järjestämiseen ja lisäämme maininnan ruokahommista 
tapahtumasivulle. 

Sosiaalitieteiden järjestöjen yhteistapahtuma Aprilliapprot 2.4. Julkaistu eilen 16.3. 
someissa ja ilmoittautumisen e-lomake aukeaa ensi viikolla. Tarvitsemme 
mahdollisesti lisäkäsiä Kuppalan siivoukseen yms, mutta ilmoittelemme tästä kun 
tiedämme paremmin. Muutama kokoustajista alustavasti käytettävissä apukäsiksi. 

Valtsikan merkkimarkkinat 5.4. klo 14-16. Mennään myymään Kontaktin upeita 
merkkejä ja ainakin Eve, Rosanna ja Kääpä pääsevät paikalle. 

Kontaktin mökkireissu. Aino S. on alustavasti yrittänyt katsella mökkejä, mutta tämä 
on osoittautunut yllättävän hankalaksi. Keskustellaan yksityiskohdista ja yritetään 
löytää sopiva viikonloppu tälle. 

Pullaperjantai. Katsotaan pari sopivaa ajankohtaa ja doodletetaan Kontaktin aktiivien 
kesken. 

Tapahtumatoimikunta pohtii mahdollista matalan kynnyksen Kuppala-tapahtumaa. 

Keskustellaan hallituksen virkistäytymisestä sekä huhtikuun lopulla vapautuvasta 
Alina-vuorosta. 

 

Menneet tapahtumat: 

Uudien sosiologian kandiopiskelijoiden tapaaminen. Käsiteltiin kohdassa 7. 

Pötköttelypiiri. Meni hyvin, oli rentoa ja mukavaa. Osallistujia n. 15 ja toivomuksia 
esitettiin uudelle pötköttelypiirille. Todennäköisesti järjestämme seuraavalla 
tenttiviikolla. 

 

14. Työelämä ja alumnit 

Jonnat pitäneet työelämäpalaveria excuista. Ei vielä tarkempaa suunnitelmaa, mutta 
ajatuksena kontaktoida esim. Amnestya, Pakolaisneuvontaa ja/tai SETAa excursion 
merkeissä. 



Edellisessä kokouksessa mainittu työstäkieltäytymisestä ja luokasta keskusteleva 
tapahtuma siirtyy mitä todennäköisimmin syksylle työelämävastaavien kiireiden 
vuoksi. 

Pohdittu alumnitapahtumaa työelämäkriittisellä otteella, sillä myös uusien 
kandiopiskelijoiden ja henkilökunnan tapaamisessa oli noussut esiin huolia 
työllistymisestä. Henkilökunta oli osoittanut myös alustavasti kiinnostusta osallistua 
joko puhujana tai puhujan suosittelemisena. Kevään aikataulu liian tiukka, joten 
siirtyy myös todennäköisimmin syksylle. 

 

15. Vujut 

Ideointiryhmä perustettu ja suunnittelupalaveri tulossa. Toivotaan pikaista Doodleen 
vastaamista. 

 

16. Muut esille tulevat asiat 

Ei muuta asiaa. 

 

17. Posti  

Ei olla haettu. 

 

18. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Puheenjohtajisto valmistelee Doodlen seuraavasta kokouksesta n. 2-3 viikon päähän. 

 

19. Kokouksen päättäminen  

Puheenjohtaja päättää kokouksen ajassa 19.25.



 


